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PROTOKÓŁ 
 

ze spotkania Prezydenta Miasta Rzeszowa z mieszkańcami osiedli Krakowska Południe  
i Franciszka Kotuli, które odbyło się w dniu 4 listopada 2013 r. 

 
 
Uczestnicy spotkania: 
  

• Prezydent Miasta Rzeszowa - Tadeusz Ferenc  

• Przewodnicząca Rady Osiedla Krakowska Południe  – Maria Warchoł 

• Przewodnicząca Rady Osiedla Franciszka Kotuli – Jolanta Kaźmierczak  

• Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – Stanisław Sienko 

• Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – Marek Ustrobiński 

• Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – Roman Holzer 

• Dyrektorzy wydziałów i jednostek równorzędnych Urzędu Miasta Rzeszowa  

• Radni Rady Miasta Rzeszowa 

 
Porządek spotkania: 

• Prezentacja Zastępcy Prezydenta Miasta Rzeszowa – Stanisława Sienko  dotycząca 
najważniejszych inwestycji w mieście; 

• Dyskusja, pytania dotyczące problemów osiedli. 
 

Ad.1 

Projekty planowane do realizacji współfinansowane przez Unię Europejską ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Pomoc 

Techniczna 2007 - 2013 

 „Opracowanie dokumentów strategicznych dla Rzeszowskiego Obszaru 

Funkcjonalnego”; 

(wartość projektu: 1 573 562 zł/ kwota dofinansowania: 1 416 205 zł) 

Projekty współfinansowane przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej              

2007 – 2013  
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 „Budowa systemu integrującego transport publiczny miasta Rzeszowa i okolic”; 

(wartość projektu: 415 069 189 zł / kwota dofinansowania: 311 117 157 zł) 

 „Lublin i Rzeszów – współpraca i wykorzystanie szans rozwojowych”; 

(wartość projektu: 977 000 zł / kwota dofinansowania:  877 500 zł) 

 „Trasy rowerowe w Polsce Wschodniej”; 

(wartość projektu: 1 473 199 zł / kwota dofinansowania: 1 399 539 zł) 

Projekty współfinansowane ze środków Unii Europejskiej z Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podkarpackiego 2007 -2013 

 „Poprawa infrastruktury sportowej poprzez przebudowę stadionu miejskiego                     

w Rzeszowie”; 

(wartość projektu: 41 500 000 zł / kwota dofinansowania: 28 317 871 zł) 

 „Poprawa infrastruktury placówek pomocy społecznej w Rzeszowie”; 

(wartość projektu: 4 890 459 zł / kwota dofinansowania: 2 599 480 zł) 

 „Regionalne Centrum Kształcenia Zawodowego w Zakresie Nowoczesnych 

Technologii”; 

(wartość projektu: 13 524 406 zł / kwota dofinansowania:  11 286 589 zł) 

 „Podkarpacki System e-Administracji Publicznej PSeAP”; 

(wartość projektu: 5 276 868 zł / kwota dofinansowania: 4 429 339 zł) 

 „Budowa regionalnej sieci szerokopasmowej aglomeracji rzeszowskiej ResMAN – 

Etap II”; 

(wartość projektu: 18 038 913 zł / kwota dofinansowania: 15 333 076 zł) 

 „Budowa budynku dydaktycznego Zespołu Szkół Gospodarczych w Rzeszowie”; 

(wartość projektu: 10 847 091 zł / kwota dofinansowania:  4 785 427 zł) 

 „Budowa drogi łączącej drogę krajową S-19 (węzeł Kielanówka) z drogą krajową nr 9 

w ciągu ul. Podkarpackiej w Rzeszowie – Etap I”; 

(wartość projektu: 31 501 877zł / kwota dofinansowania:  9 257 315 zł) 

 „Budowa drogi łączącej drogę krajową S-19 (węzeł Kielanówka) z drogą krajową nr 9 

w ciągu ul. Podkarpackiej w Rzeszowie – Etap II”; 

(wartość projektu: 5 005 754 zł / kwota dofinansowania: 3 302 501 zł) 

 „Budowa ul. Gt na odcinku od Zo do ul. Lubelskiej wraz z uzbrojeniem”; 

(wartość projektu: 3 634 484 zł / kwota dofinansowania: 2 460 950 zł) 

 „Przebudowa ul. Wieniawskiego w Rzeszowie – Etap I”; 

(wartość projektu: 3 833 147 zł / kwota dofinansowania:  2 458 651 zł) 

 „Budowa kanału ulgi dla potoku Mikośka w celu zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego terenów miasta Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 50 678 457 zł / kwota dofinansowania: 33 659 185 zł) 

 „Rozwój usług medycznych w zakresie rehabilitacji poprzez utworzenie zakładu 

wodolecznictwa i rehabilitacji w Szpitalu Miejskim w Rzeszowie”; 
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(wartość projektu: 3 297 404 zł / kwota dofinansowania: 2 219 433 zł) 

 „Zabezpieczenie osuwiska przy ul. Konfederatów Barskich w Rzeszowie”; 

(wartość projektu: 670 665 zł / kwota dofinansowania: 568 769 zł) 

 „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w Rzeszowie – Etap II”; 

(wartość projektu: 6 503 201 zł / kwota dofinansowania: 1 999 820 zł) 

 „Promocja gospodarcza miasta Rzeszowa poprzez udział w imprezie targowo-

wystawienniczej ILA Berlin Air Show 2010”; 

(wartość projektu: 222 599 zł / kwota dofinansowania: 69 375 zł) 

 „Promocja gospodarcza miasta Rzeszowa poprzez udział w imprezie targowo-

wystawienniczej International Paris Air Show 2009”; 

(wartość projektu: 324 427 zł / kwota dofinansowania: 160 150 zł) 

 „Promocja gospodarcza miasta Rzeszowa poprzez udział w imprezie targowo-

wystawienniczej Paris Air Show 2011”; 

(wartość projektu: 174 872 zł / kwota dofinansowania: 144 459 zł) 

 „Kompleksowa informatyzacja Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie, jako element Podkarpackiego Systemu Informacji 

Medycznej – PSIM”; 

(wartość projektu: 5 400 000 zł / kwota dofinansowania: 4 471 000 zł) 

 „Modernizacja sieci ciepłowniczej Rzeszowa w okresie 2007 – 2012”; 

(wartość projektu: 3 862 607 zł / kwota dofinansowania:  2 478 485 zł) 

 „Poprawa bezpieczeństwa miasta Rzeszowa w zakresie zagrożeń pożarowych, 

powodziowych i katastrof poprzez zakup sprzętu ratowniczego”; 

(wartość projektu: 2 464 130 zł / kwota dofinansowania:  967 429 zł) 

 „Promocja miasta Rzeszowa – kampania reklamowa miasta i regionu w kraju i poza 

granicami Polski”; 

(wartość projektu: 500 000 zł / kwota dofinansowania: 300 000 zł) 

Projekty współfinansowane przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego lub Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko na lata 2007 - 2013 

 „Budowa drogi krajowej łączącej obwodnicę północną miasta Rzeszowa z drogą 

ekspresową S-19 i autostradą A-4”; 

(wartość projektu: 86 356 100 zł / kwota dofinansowania: 68 111 249 zł) 

 „Rozbudowa inteligentnego systemu transportu drogowego na terenie miasta 

Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 16 004 669 zł / kwota dofinansowania: 11 737 107 zł) 

 „Porządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie miasta Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 12 315 162 zł / kwota dofinansowania:  5 229 011 zł) 

 „Porządkowanie gospodarki wodno – ściekowej na terenie miasta Rzeszowa –                 

etap II”; 

(wartość projektu: 737 227 zł / kwota dofinansowania:  512 003 zł) 
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 „Przebudowa sieci ciepłowniczej Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 27 743 620 zł / kwota dofinansowania: 12 480 761 zł) 

Projekty współfinansowane przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki na lata 2007 – 2013 

 „Szczęśliwe przedszkolaki – program wyrównywania szans w rzeszowskich 

przedszkolach”; 

(wartość projektu: 2 738 949 zł / kwota dofinansowania: 2 697 864 zł;) 

 „Nowoczesny Urzędnik – Kompetentny Urzędnik. Program szkoleniowy dla 

pracowników samorządowych Urzędu Miasta Rzeszowa”; 

(wartość projektu: 866 100 zł / kwota dofinansowania: 736 185 zł) 

 „Indywidualizacja procesu nauczania w klasach I-III rzeszowskich szkół 

podstawowych”; 

(wartość projektu: 1 923 051 zł / kwota dofinansowania: 1 923 051 zł) 

 „Podkarpacie stawia na zawodowców”; 

(wartość projektu: 9 539 623 zł / kwota dofinansowania: 8 252 666 zł) 

 „Alternatywne metody zarządzania placówkami oświatowymi w Gminie Miasto 

Rzeszów-szkolenia informatyczne dla kadry zarządzającej”; 

(wartość projektu: 97 802 zł / kwota dofinansowania:  83 131 zł) 

 „Modernistyczne metody nauczania wykorzystywane w dydaktyce – rozwój 

kompetencji informatycznych nauczycieli placówek oświatowych w Gminie Miasto 

Rzeszów” 

(wartość projektu: 97 970 zł / kwota dofinansowania: 83 275 zł) 

 „Tworzenie interaktywnej przestrzeni multimedialnej w placówkach oświatowych              

w Gminie Miasto Rzeszów”; 

(wartość projektu: 97 412 zł / kwota dofinansowania: 82 800 zł) 

 „Wzrost jakości obsługi administracyjnej placówek oświatowych w Gminie Miasto 

Rzeszów – szkolenia informatyczne dla kadry administracyjnej”; 

(wartość projektu: 96 929 zł / kwota dofinansowania:  82 390 zł) 

 

Wykorzystanie środków unijnych. Wartość całkowita projektów realizowanych przy 

wsparciu finansowym Unii Europejskiej to 1,1 mld złotych. Wysokość dofinansowania to 

795,6 mln złotych.   

W latach 2004 – 2006 miasto pozyskało blisko 200 mln zł, w latach 2007 – 2013 kwotę 595 

mln zł (stan na dzień 16 lipca 2013 r.)  

Środki unijne miasto wykorzystuje na:   

 Infrastrukturę drogową i komunikacyjną -  516 mln zł; 

 Infrastrukturę ochrony środowiska i zapobiegania zagrożeniom – 129 mln zł; 
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 Edukację – 68 mln zł; 

 Infrastrukturę sportową – 28 mln zł 

 Nowoczesne technologie i informatyzację – 31 mln zł; 

 Promocję, kulturę i turystykę – 13 mln zł; 

 Infrastrukturę ochrony zdrowia, pomoc społeczna – 7 mln zł 

Liczba przedsięwzięć dofinansowanych ze źródeł Unii Europejskiej to 248 projektów na 

wartość 1,1 mld złotych, których dofinansowanie wyniosło 795,6 mln zł tj. 67%.  

 
 
Ad. 2 
 
Pytanie: Korzystając  okazji, że Pan Prezydent jest dzisiaj gościem naszego osiedla 

chciałabym bardzo prosić o włączenie takiego zadanie inwestycyjnego, które miesiąc temu w 

ratuszu przedstawiłam Panu Prezydentowi, a dotyczy to budowy boiska sportowego na 

osiedlu Wzgórza Staroniwskie i placu zabaw dla większych dzieci, bardzo bym Pana 

Prezydenta prosiła o realizację tego zadania inwestycyjnego w przyszłym roku.  

Odpowiedź – Prezydent  T. Ferenc:  Bardzo dziękuję, ja oczywiście mówiłem, że będziemy 

budować boisko dla młodzieży. Zdecydowanie przyjmujemy tę Pani propozycję do budżetu. 

 

Pytanie:  

1) Jakie są możliwości pozyskania Zamku Lubomirskich na rzecz mieszkańców miasta 

Rzeszowa i jakie są podejmowane działania w tym kierunku; 

2) chciałbym poznać konkretne liczby jakie miasto wydatkowało na promocję, tutaj 

wiemy, że było wiele transmisji telewizyjnych. Chciałem też zapytać czy sporządzono 

ekspertyzy i badania, które mają przełożenie realne na jakieś konkretne wyniki, co                  

z tego dokładnie wynika; 

3) chciałbym prosić o włączenie takiego zadania, moje podwórko, konkretnie ul. Solarza 

10 - tam jest droga dojazdowa do szkoły podstawowej i zespołu szkół i ta droga jest 

bardzo uczęszczana, nie tylko przez mieszkańców osiedla, jest mocno 

wyeksploatowana i chciałbym prosić o remont tej drogi; 

4) cały czas pozostaje nie rozwiązany problem psich kup. Prosiłbym o jakieś 

zdecydowane działania w tym kierunku. Mała jest ilość pojemników na odpady, nie 

wiem może monitoring, większą liczbę strażników.  

Ad. 1  

Odpowiedź – Prezydent  T. Ferenc:  Szanowni Państwo, jeśli chodzi o zamek, to ochotę na 

niego mamy już od kilku lat, mianowicie chcemy zamek przeznaczyć dla dobra kultury. Kiedy 

Pan Ćwiąkalski był ministrem sprawiedliwości temat był zdecydowanie domówiony, później 
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temat się odsunął, za Pana Ministra Gowina już była przygotowana decyzja z zapisem, że 

zamek przejdzie po wybudowaniu sądu okręgowego, domówiliśmy, że w sumie miasto                      

i marszałek da 20 mln złotych i miasto działkę pod budowę Sądu Okręgowego. Kiedy tu                  

w Rzeszowie odbywała się konferencja ministrów Grupy  Wyszehradzkiej, szef gabinetu 

ministra powiedział mi masz załatwiony zamek ale później tak się stało, że minister się 

zmienił i jest w tej chwili pan Minister Biernacki i powiem, że jest w rozmowach bardzo 

przychylny. Kończymy w tej chwili drogę do Sądu Rejonowego przy ul. Kustronia i Rejtana. Na 

otwarcie tej drogi będę chciał za wszelką cenę ściągnąć albo Pana Ministra Biernackiego albo 

Ministra Węgrzyna, który pochodzi z Krosna, żeby przy tej okazji było zaklepane: 

przekazujemy zamek, budujemy Sąd Okręgowy, oczywiście to potrwa, przynajmniej ze trzy 

lata od momentu decyzji, ale kiedyś w końcu by to zrealizowano. A więc działania tu są 

zdecydowane.  

Ad. 2   

Odpowiedź – Prezydent  T. Ferenc:  Pytał Pan o pieniądze na promocję, Proszę Państwa, 

przyjeżdżają biznesmeni i pierwsze tak się pytają, a jakie macie kadry żeby pracować                       

w zakładach, oczywiście my tu się nie mamy czego wstydzić, bo Rzeszów wychowany jest na 

produkcji lotniczej i tu produkcja lotnicza głównie ściąga, ale później się pyta w ten sposób – 

a jakie tu są imprezy, a jaka jest turystyka, a jakie jest bezpieczeństwo, oglądają miasto czy 

jest czyste, ukwiecone i pytają się jaki jest procent młodzieży, mamy wspaniałą wykształconą 

młodzież w Rzeszowie i często dowiadują się o naszym mieście z promocji. Chcemy tutaj                     

w Rzeszowie założyć fabrykę kości i tkanek miękkich do wmontowania człowiekowi. Mieliśmy 

konferencję naukowców bodajże półtora tygodnia temu, odnośnie właśnie takiej fabryki. My 

się reklamujemy jako miasto budowy silników i ścigamy tu ludzi, czy firma MTU, o której była 

tu mowa, że budują drugą fabrykę za 40 mln euro, a więc musi być promocja, bezwzględnie. 

Ad. 3 

Odpowiedź – dyrektor MZD - P. Magdoń: Odnośnie odcinka drogi przy szkole, o którym Pan 

wspominał, postaramy się wprowadzić to zadanie jako zadanie remontowe. Nie wiem czy 

nam się uda w tym miesiącu, ale jeśli nie to po prostu na wakacjach przyszłego roku zostanie 

wyremontowana droga, żeby Państwu nie przeszkadzać. 

Ad. 4  

Odpowiedź – Prezes MPGK - J. Sieczkowski: Jeśli chodzi o  pojemniki na psie odchody są 

systematycznie dostawiane. Jednak gdybyśmy zwiększyli jednorazowo o sto procent, to 

jeszcze  będzie brakować.  Natomiast temat  jest słuszny. Ilość pojemników na odchody, tych 

pomarańczowych, będzie systematycznie zwiększana. 

Odpowiedz – Komendant Staży Miejskiej - J. Wisz: W uzupełnieniu do tego co  Prezes 

Sieczkowski mówił: dwa, trzy lata temu te pojemniki były puste. Teraz systematycznie 

zgłaszamy do Miejskiego Zarządu, żeby opróżniali te pojemniki. Oznacza to, że mieszkańcy 

korzystają z nich i to cieszy. Ja zrobiłem służbę o 5 rano udało nam się kilku osobom zwrócić 

uwagę, nawet ukarać mandatem i sprawdzamy czy każdy ma pakiet socjalny jeżeli z pieskiem 

spaceruje. 
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Pytanie: Problem który chce przedstawić dotyczy wyjazdu z osiedla ul. Pleśniarowicza. 

Wyjechać stąd jest ciężko, nie dość tego parę lat temu władze miasta wydały zgodę na 

wybudowanie hipermarketu Real, którego wyjazd usytuowały naprzeciwko wyjazdu                         

z naszego osiedla. Mało tego miasto chwali się, że wybudowało tunel pod Krakowską, łączący 

Baranówkę z naszym osiedlem, Przybyszówką. Chwała miastu za to, ale nikomu nie przyszło 

do głowy w jaki sposób zwiększy się ruch na tym wyjeździe. Parę lat temu zwracałem uwagę 

przedstawicielowi Pana Prezydenta na ten problem. Sugerował, że za parę lat problemu nie 

będzie, bo powstanie „Resovia Park” i tutaj zrobią jakieś ronda rozjazdy i zapomnimy o tym. 

Do dzisiaj niestety ten problem nie został rozwiązany. Chciałbym wiedzieć jak Pan Prezydent 

widzi ta sprawę.  

Odpowiedź Prezydenta - T. Ferenc: Miasto Rzeszów w tej chwili skazane jest na dalszy 

rozwój. Konkretnie co do ul. Pleśniarowicza, to moim zdaniem będziemy musieli budować tu 

rondo. 

Odpowiedź – dyrektor MZD -P. Magdoń: Od dłuższego czasu już jest przygotowywana 

dokumentacja projektowa. Wchodzi ona w skład tzw. wielkiego projektu transportowego                   

i tutaj ta kieszeń, która jest przewidziana na ul. Witosa, Wiktora, będzie przebudowywana. 

Wykonawca został wybrany i mamy nadzieję, że do końca listopada, najpóźniej do połowy 

grudnia zostanie wykonany ten prawoskręt. I też będzie dodatkowy pas, lewoskręt                          

z  ul. Witosa w ciąg ul. Wiktora. Mamy przygotowaną również koncepcję włączenia się                        

z ul. Pleśniarowicza i będziemy się do tego przygotowywać.  

 

Pytanie: Mówi się, że ogródki działkowe są to płuca miasta, w przypadku ogródków 

działkowych przy ul. Wyspiańskiego jest całkiem inaczej. Systematycznie zadymiają 

mieszkańców. Ulica Wiktora zadymiana jest na popielato, mieszkańcy interweniują                         

w służbach porządkowych. Zwracaliśmy się również do zarządcy ogródków, na nic się to 

zdaje. Nie jest to przyjemne. Nie ma kontenerów na odpady zielone na terenie ogródków, 

więc gdzie Ci działkowcy mają to wyrzucać. Proszę by miasto zajęło się tą sprawą. 

Odpowiedź Prezydenta - T. Ferenc: Straż miejska to w ostatecznym razie będzie 

interweniować, ale Szanowni Państwo, to są nasze, wasze ogródki, te ogródki są Państwa 

własnością, natomiast ja będę rozmawiał z zarządem ogródków.  

 

Pytanie:  

1) Czy w budżecie miasta znajdą się jakieś środki na postawienie oświetlenia w Parku 

koło Reala, wzdłuż ulicy Wiktora? Wieczorami zaczyna się tam robić niebezpiecznie. 

Naprawy  wymaga również chodnik;  



Strona 8 z 10 
 

2) Prosimy o modernizację na placu zabaw przy ulicy Wiktora. Jest w  jednym miejscu 

zakrzaczone, jest tam ciemno wieczorami i niebezpiecznie. Z tyłu za krzakami jest 

miejsce gdzie schodzą się ludzie i piją; 

3) Czy miasto miałoby jakieś środku by pomóc działkowiczom zadbać o estetykę miasta, 

chodzi o ogrodzenie przy ogródkach „Małopolanin”, jest ono stare i się przewraca. 

Bez pomocy miasta nikt sobie nie pozwoli na wymianę tego ogrodzenia. 

Ad. 1  

Odpowiedź Prezydenta - T. Ferenc:  Jeśli chodzi o oświetlenie Parku przy Realu (przy                        

ul. Wiktora) to przyjmujemy temat. 

Ad. 3 

 Jeśli chodzi o ogrodzenie ogródków działkowych, to niestety musze odmówić, nie wolno mi 

realizować nic z pieniędzy miejskich na terenie prywatnym, a działki to teren prywatny. 

Ad. 2 

Odpowiedź – dyrektor ZZM - A. Wąsowicz-Duch: Faktycznie w tej części gdzie są 

pobudowane alejki między starymi nasadzeniami w tej chwili jest tam teraz cień. Wspólnie                 

z Rada Osiedla robiliśmy tam przegląd i te drzewa, które wymagają wycięcia i przycięcia 

zostaną jeszcze na jesieni przycięte. Także myślę, że ten teren troszkę się przejaśni i będzie 

można z niego bezpiecznie korzystać. 

 

Pytanie: W tym roku złożyliśmy 13 projektów do budżetu, prosilibyśmy bardzo w imieniu 

wszystkich mieszkańców zaglądnąć do tych projektów, bo brakuje nam remontu ulic Solarza, 

Pleśniarowicza, Zbyszewskiego, Stojałowskiego. Są tam dziury, wyboje, które co roku są 

łatane, a te projekty są zgłaszane co roku od iluś tam lat. Bardzo bym prosił przyglądnąć się 

tym projektom. Rzeszów wygląda pięknie, ale my się czujemy jak mieszkańcy jakiejś enklawy, 

zaniedbani. Druga sprawa Panie Prezydencie od lat zabiegamy o budowę tego parku 

wypoczynkowego między przychodnią a basenem. Jakoś to idzie dziwnie i opornie, że od 

2002 r. kiedy poszły pierwsze plany, pierwsze pieniądze, do tej pory nie możemy się 

doczekać realizacji. Ruszył projekt takiego małego placyku zabaw dla dzieci, chwała Państwu, 

że został zrobiony, jeszcze nie jest ogrodzony. Bardzo prosimy  

o jakieś wsparcie. W tym roku prosiliśmy aby w 2014 r. wykonać chociaż infrastrukturę 

podziemną pod te plany.  

Odpowiedź Prezydenta - T. Ferenc:   

Po kolei są realizowane inwestycje, będziemy realizować kolejno, ale wszystkiego się nie 

zrobi. 
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Pytanie:  Jest coraz gorzej z rozkładem jazdy. Chcę się dostać z Galerii na ulicę Kotuli, linia 6 i 

2 jeździ o tej samej porze. Czy to tak ma być, że jeżdżą koło siebie a później muszę czekać pół 

godziny. Była 36, którą zdjęli była lepszym rozwiązaniem niż teraz 2. Mam jeszcze prośbę  

o ekran na ul. Kotuli, zwiększył się ruch, nie można spać spokojnie. 

Odpowiedź Prezydenta - T. Ferenc:  Będziemy bezwzględnie brać pod uwagę Pana opinie. 

Postaramy się poprawić tę sytuację. Co do ekranów, nie chcę obiecywać, bo odchodzi się od 

budowy ekranów. W mieście nie pasują ekrany. Natomiast nasadzenia owszem. 

Pytanie: Chciałbym się dołączyć do dyskusji o autobusach, ponieważ wielkim utrudnieniem 

okazało się zabranie linii 36, to był autobus zawsze pełny, wykorzystywany. 

Odpowiedź Prezydenta - T. Ferenc:   Bardzo dziękuję, zanotowaliśmy temat. 

 

Pytanie: Panie Prezydencie odnośnie nasadzeń chciałby poruszyć problem osiedla 

Projektant. Między ul. Baligrodzką a ul. Biecką - tam jest duży teren, dużo osób chciałoby        

z niego korzystać. Prosimy o nasadzenia.  

Odp. Rada Osiedla: W miejscu tym planowany jest plac zabaw, siłownia na wolnym 

powietrzu i nasadzenia włącznie z chodnikami i ławkami.  

 

Pytanie: Prośba o rondo na skrzyżowaniu ul. Strzyżowskiej z ul. Bł. Karoliny, tam każdego 

tygodnia dochodzi do różnego rodzaju kolizji. Ukształtowanie terenu jadąc z ul. Strzyżowskiej 

wygląda tak, że kierowcy nie widzą samochodów jadących z dość duża prędkością po                       

ul. Bł. Karoliny, nikt tam nie przestrzega wymaganej prędkości. Przy okazji tej inwestycji 

prosiłabym o wykonanie fragmentu chodnika od ul. Bł. Karoliny do ul. Strzyżowskiej,                    

ok. 50 m. 

Odpowiedź Prezydenta - T. Ferenc: Przyjmujemy do budżetu. 

  

Pytanie: Poruszę sprawę autobusów, mieszkam przy ul. Strzelniczej, wszędzie mamy daleko, 

zarówno do ul. Bł. Karoliny, do ul. Wiktora czy ul. Staroniwskiej. Zamieniono nam linię 40 na 

10, ale autobus ten strasznie długo jedzie. Dzieci nie mają połączenia do szkoły na                        

os. Krakowska-Południe. Prosimy o połączenie z ul. Krakowską. 

Pytanie  - przewodnicząca Rady Osiedla Franciszka Kotuli - J. Kazimierczak: Prośba                        

o przywrócenie linii 36, zwiększenie kursów, komunikację z ul. Dąbrowskiego  

i Powstańców Warszawy.  

Odpowiedź Prezydenta - T. Ferenc:  Panie Dyrektorze (Ł. Dziągwa), proszę o interwencję. 

 

Pytanie: Prośba o wybudowanie tymczasowego chodnika łączącego parking z przejściem dla 

pieszych (przy kolorowym przedszkolu na ul. Bł. Karoliny), ułatwi to dojście rodziców wraz               

z dziećmi do przedszkola z przejścia dla pieszych. Pismo jest już w MZD i proszę  

o pozytywne rozpatrzenie. 
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Odpowiedź Prezydenta - T. Ferenc:  Oczywiście zrobimy. 

 

Pytanie:  

1) Chciałem poruszyć sprawę zmiany okręgów wyborczych – mieszkam przy                          

ul. Strzyżowskiej kiedyś do lokalu miałem  5 min., dzisiaj 20 minut; 

2) Przebudowa ul. Strzyżowskiej - chodnik jest tylko do pewnego miejsca. Jest jeszcze 

kwestia przejścia, które jest bardzo korzystne dla mieszkańców osiedla, ale wychodzi 

ono prosto na garaże, kierowcy jeżdżą wzdłuż przejścia dla pieszych, prośba o 

przeniesienie. Firma wykonująca inwestycję zniszczyła podjazdy do garaży. 

Odpowiedź – Sekretarz Miasta Rzeszowa - M. Stopa: Spróbujemy zlokalizować lokal 

wyborczy jeszcze jeden, bliżej. Spróbujemy wrócić do tego lokalu o którym Pan mówi. 

Odpowiedź – dyrektor MZD -  P. Magdoń:  To przejście zostało w tym miejscu na wniosek 

mieszkańców, taka była wola. Przyglądniemy się temu tematowi i zobaczymy co da się z tym 

zrobić. Co do zniszczonego podjazdu, analizowaliśmy to. 

 

Pytanie: Prośba o przywrócenie linii 16 – problem z  połączeniem ze szpitalem na górce i ze 

szpitalem na ul. Lubelskiej. 

Odpowiedź Prezydenta - T. Ferenc:  Prośba do ZTM by sprawdzić linię 16. 

 

Pytanie: Prośba o promocję tenisa stołowego, utworzenie miejsc do gry przy ul. Strzelniczej. 

Odpowiedź Prezydenta - T. Ferenc:  Proszę dyrektora Szczepanka o budowę trzech 

betonowych stołów w okolicy ul. Strzelniczej. 

 
 
          Protokołowała: 

Aneta Siuta 
 
 
 
 


